



Dear Members

I am delighted to announce a new sister club for HHYC (in case you haven't already seen the welcome messages on the notice board and around the bar). With immediate effect all voting members of HHYC—i.e. Full, Senior Associate, Life & Corporate Members—can enjoy reciprocal signing rights at the exclusive Club Lusitano (CL) on Ice House Street Central.

Facilities available to HHYC members

Enjoy five floors of decadent dining and Portuguese opulence in the heart of Central. CL was established in 1866 and remains a very exclusive venue only available to those of Portuguese decent or with strong ties to Portugal. An historic milestone for both Clubs, HHYC has now opened its doors for CL members and their children to come and join our sailing courses, club events and warm hospitality of our F&B services. In return, HHYC members can now enjoy CL's premium F&B offerings, cafés, film screenings, Portuguese classes and more. CL's facilities, across five floors, now available to HHYC members include:

- 23/F *Sala Lorch*—have fun in the mahjong game room
- 23/F *Biblioteca*—relax with friends around the big table in the library
- 24/F *Piso Praia Grande*—sink a few Super Bocks or gin cocktails in the bar and lounge, or shoot a few games of pool
- 25/F *Pastelaria & Sala Penha*—no need to go to Macau to enjoy Portuguese favourites and great coffee in the club's beautifully tiled and themed café
- 26/F *Sala Leal Senado*—five star food and service in the Club's premium restaurant
- 27/F *Salao Nobre De Camoes*—a double-height ballroom overlooking the city
- 27M *O Retiro*—a private dining/meeting room hideaway
- *Private shower and changing rooms*—to freshen up too

Do we need to book to visit CL?

Yes, you must call ahead to reserve a table:

- Reservations | Tel: 2523 5367 / Email reservations@clublusitano.com
- General enquiries about CL | Tel: 2523 5367 / Email enquiries@clublusitano.com

When can I call to book?

- 9.00 am to 5.30 pm Monday to Friday
- 9.30 am to 1.00 pm Saturday

When is CL open?

- 23/F Members' Services Desk – 9.00 am to 5.30 pm Monday to Friday; 9.30 am to 1.00 pm Saturday
- 24/F Bar & Lounge – 12 noon to 11.00 pm Monday to Saturday
- 25/F Pastelaria – 8.00 am to 5.30 pm Monday to Friday; 8.30 am to 5.30 pm Saturday
- 26/F Restaurant – Lunch: 12 noon to 3.00pm; Dinner: 6.00 pm – 11.00 pm
- **Note CL is closed on Sundays and Public Holidays**

For function room opening times please refer to the attached table or <https://www.clublusitano.com/post/directory-opening-hours>; Dress code can be found on our website under 'resources' <https://www.clublusitano.com/post/dress-code>

How do HHYC members pay their bill at CL?

HHYC members must show their membership cards upon arrival and then, with the addition of a reciprocal 15% surcharge, can pay at the end of their meal either by credit card (except AE) or Octopus.

Where is CL and where should I park my car?

Club Lusitano is located on 23-27/F, 16 Ice House Street, Central, Hong Kong. Club Lusitano website: <https://www.clublusitano.com/>. There is no parking available at Club Lusitano, but there are plenty of spaces at the nearby [Cheung Kong Centre Car Park](#) a three-minute walk away.

View [full details of reciprocal arrangements](#) here on the HHYC website.

Regards

Paull C. Arkwright
General Manager
The Hebe Haven Yacht Club Limited
23 August 2023





尊貴的會員：

我很高興宣佈白沙灣遊艇會與西洋會所的新互惠安排（如果您還沒看到公告欄和餐廳周圍的通告的話）。由即日起，本會的所有有投票權的會員（即正式會員、資深普通會員、終身會員和公司會員）均可使用位於中環雪廠街西洋會所的設施。

白沙灣遊艇會會員可用設施

在中環中心地段的一間五層豪華會所的餐廳用餐。西洋會所於 1866 年成立，是一間非常獨特的會所。只有擁有葡萄牙血統或與葡萄牙有密切關係的人士才能入會。這是兩間會所的歷史性里程碑，本會現對西洋會所會員開放，歡迎其會員及其子女前來本會參加航海課程、會所活動及使用餐飲設施。同樣，本會會員亦可使用占地五層的西洋會所各種設施，例如，優質餐飲、咖啡廳、電影播放會、葡文課程等。以下為西洋會所各個樓層的設施：

- 23 樓 Sala Lorcha — 麻雀娛樂室
- 23 樓 Biblioteca — 悠閒圖書室
- 24 樓 Piso Praia Grande — 酒廊及桌球娛樂
- 25 樓 Pastelaria 及 Sala Penha — 葡式咖啡廳
- 26 樓 Sala Leal Senado — 高級餐廳（提供五星級的美酒佳餚）
- 27 樓 Salao Nobre De Camoes — 宴會廳（擁有雙層高天花的宴會廳，可觀望美麗的香港城市景色）
- 27M O Retiro — 私人宴會廳及會議室
- 私人淋浴間和更衣室

到訪西洋會所需要預約嗎？

需要，請於辦公時間致電：

- 訂位 | 電話：2523 5367 /
電郵 reservations@clublusitano.com
- 一般查詢 | 電話：2523 5367 /
電郵 enquiries@clublusitano.com

開放時間

- 23 樓 會員服務台 星期一至星期五上午 9 時至下午 5 時 30 分；
星期六上午 9 時 30 分至下午 1 時
- 24 樓 酒廊 星期一至星期六 中午 12 時晚上 11 時
- 25 樓 葡式咖啡廳 星期一至星期五上午 8 時至下午 5 時 30 分；
星期六上午 8 時 30 分至下午 5 時 30 分
- 26 樓 高級餐廳 星期一至星期六 午餐：下午 12 時至 3 時；
晚餐：下午 6 時至晚上 11 時
- 星期日及公眾假期休息

致電預約時間：

- 星期一至星期五上午 9 時至下午 5 時 30 分
- 星期六上午 9 時 30 分至下午 1 時

宴會廳開放時間請瀏覽 <https://www.clublusitano.com/post/directory-opening>;

衣著要求請瀏覽 <https://www.clublusitano.com/post/dress-code>.

會員在西洋會所消費付款安排：

會員到訪西洋會所，需出示白沙灣遊艇會會員証，用餐後，請使用信用卡（美國運通卡除外）或八達通卡付款。會員需額外支付 15% 的附加費。

西洋會所地址及泊車安排：

西洋會所位於香港中環雪廠街 16 號 23-27 樓，網頁 <https://www.clublusitano.com/>。會所並不提供車位。會員如需泊車，請到距離會所三分鐘路程的長江中心停車場。

詳情請瀏覽 [白沙灣遊艇會網頁](#)。

此致

Paul C. Arkwright
白沙灣遊艇會總經理
2023 年 8 月 23 日

